
Informacja od sekcji CITES

              Drodzy Hodowcy  
    Pragniemy poinformować, iż nadal zajmujemy się ciężkim tematem zniesienia rejestracji
powszechnie hodowanych gatunków ptaków. Mimo pandemii odbyliśmy parę spotkań w Biurach
Poselsko-Senatorskich oraz zwróciliśmy się o pomoc do Pana Prezydenta Andrzeja Dudy.
Dziękujemy serdecznie za okazane wsparcie.   
Przedstawiamy dwa pisma:  - Pismo z Ministerstwa Środowiska do Kancelarii Prezydenta
Andrzeja Dudy (kliknij by otworzyć)   - Odpowiedź z Kancelarii
Prezydenta do nas  (klik
nij by otworzyć)
 
Nie odpuszczamy w tym temacie i prosimy jeszcze o trochę cierpliwości.    
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